

Dear Parents, 家長們

Can you believe it's Daylight Savings time already? Please set your clock back one hour this weekend. Make sure you take advantage of the extra hour.

你能相信它的冬季令時將到嗎？請在本週末將時鐘撥後一小時，確保您利用這額外的時間。

November is always my favorite month of the year and this year, we have a lot to be thankful for at Haines School.

11 月總是我一年中最喜歡的一個月，今年我們在興氏學校有很多值得感恩的事。

Our School Quality Rating Policy came out and we are a Level 1+ school for the 5th year in a row.

我們學校的質量評估政策出台了，我們連續第五年成為一級以上的學校。

We are also proud to announce that we secured the state's top designation of exemplary, one of four CPS schools.

我們也自豪地宣布，我們獲得了伊利諾州四間芝加哥公立典範學校之一的。

None of this could have happened without the hard work of the staff. Thank you staff for all that you do on a daily basis.

沒有教職員的辛勤工作，這一切都不會發生，感謝教職員每天所做的一切。

If you get a chance, don't forget to thank the staff at for always helping ALL children learn at Haines.

如果您有機會，不要忘記感謝教職員，他們幫助所有孩子在興氏學校的學習。